

<p>Dear Parents,</p> <p>Greetings from the “AAESS Parent Council” and best wishes for the new academic year 2018-2019.</p> <p>AAESS Parent Council provides a good opportunity for parents to come together with other parents to share ideas that can contribute in the further improvement of the school.</p> <p>More information are available at schools web site; https://www.aaess.org/parent-council/</p> <p>You may contact AAESS Parent Council by email; parents@aaess.sch.ae</p> <p>Your involvement can make a difference not only to your child but also in the life of the school and the wellbeing of the pupils.</p> <p>Best regards</p> <p>AAESS Parent Committee</p>	<p>أعزائنا أولياء أمور الطلاب،</p> <p>أطيب التحية من "مجلس أولياء الأمور بمدرسة العين الناطقة بالإنجليزية" بمناسبة بدء العام الدراسي الجديد 2018-2019.</p> <p>يوفر مجلس أولياء الأمور فرصة جيدة للآباء والأمهات للاجتماع مع غيرهم لتبادل الأفكار التي يمكن أن تسهم في زيادة تطوير المدرسة.</p> <p>يتوفر مزيد من المعلومات على موقع المدرسة ويمكن الوصول له عبر الرابط التالي :</p> <p>https://www.aaess.org/parent-council/</p> <p>كما يمكنكم الاتصال بمجلس أولياء الأمور عن طريق البريد الإلكتروني التالي :</p> <p>parents@aaess.sch.ae</p> <p>مشاركتم يمكن أن تحدث فرقا ليس فقط لطفلك ولكن أيضا في حياة المدرسة ورفاهية التلاميذ.</p> <p>مع أطيب التحيات،</p> <p>مجلس أولياء الأمور بمدرسة العين الناطقة بالإنجليزية</p>
--	--